
SU møte 13.11.2023 
TIL STEDE: Patric Mjølkalid, Dina Olea Gransjøen Meløysund, Amalie Marie Nicolaisen, Lise 

Martinussen, Laila Setvik Loe, Bjørn-Terje Høgås Vangen, Maria Eibensteiner (fra mobil), Julie 

Kildal 

 

Sak 

1. Konstituering 

a. Sekretær: Bjørn-Terje Vangen 

b. Leder: Lise Martinussen 

c. Nestleder: Laila Setvik Loe 

 

 

2. Orientering virksomhetsplanen 

Tidligere skulle denne «vedtas»/godkjennes av SU, slik er det ikke nå. Nå er det kun 

orientering om planen. Rektor informerte om satsningsområder i skolens 

virksomhetsplan: 

• Inkluderende skolemiljø/ foreldresamarbeid 

o Aktivitetsplikten. 

o Trygt og godt klassemiljø og skolemiljø  

o Skole-hjem samarbeid / Foreldresamarbeid.  

• Vurdering og resultatoppfølging 

o Den faglige tilbakemeldingen som gis til elev og foresatte. 

o Hva er god vurdering og hvordan skal denne formidles på en god måte 

til elev og foresatte 

o Vurdering handler om status nå og veien videre. Hva skal til for å 

utvikle seg videre i faget.  Dette kalles «Vurdering for læring».  

▪ Det er et skille mellom underveisvurdering = Vurdering for 

læring, og sluttvurderingen som i grunnskolen kalles 

standpunktvurdering.  

o Helsefremmende skole-læring i friluft 

▪ Småtrinnet er nok flinkest på skolen til å benytte naturen som 

læringsarena (Uteskole hver fredag). 

▪ 10-minutters pausen i 1. økt skal bidra til høy puls hos elevene.  

▪ Fokus på kosthold, søvn, psykisk helse. 

 

 

 



 

3. Økonomisk situasjon 

• Meløy kommune skal/må spare penger grunnet overforbruk. Dette må gjøres 

på mange fronter, både innenfor helse og utdanning. 

• Enga skole driftes godt, så det er ikke store endringer som må til her. 

• Enga skole har et noe høyt ressursbruk på spesialundervisning. Her må skolen 

muligens stramme inn litt og bli flinkere til å tenke «tilpasset opplæring» 

istedenfor spesialundervisning.  

• Enga skole er heldige som har forholdsvis små klasser, så det burde være gode 

muligheter til å kunne gi god TPO i klassene. 

 

 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



SMU møte 13.11.2023 
 

 

 

1. Ungdomsmiljø-Kulturtilbud 

Hvordan skal skole/samfunn møte den økte tilgangen på rusmidler 

• Økt foreldreengasjement i elevenes fritid, trygge møteplasser for barn og unge 

• Det ble holdt et dialogmøte i forbindelse med dette. Her møtte representanter 

fra kulturkontoret i Meløy foreldre, ungdommer, lærere og representanter for 

andre som jobber med og treffer de unge i fritiden.  

• Skal prøve å få til «Åpen skole» 

o Elevrådet tar dette opp klassevis. Hvilke aktiviteter ønsker dere på 

en «åpen skole»-dag/event.  

o Trenger foreldreengasjement og deltakelse. 

o Få til noe rundt skolekjøkkenet, kantina, gymsalen, bassenget 

o Opplegg rett etter skolen er praktisk for elevene, men kan gi 

utfordring i forhold til å få nok voksne på dette.  

o Vurdere å bruke fredager. 

o Mat + noen aktiviteter hver gang.  

• Økonomiske bidrag fra kommunen kan man kanskje ikke forvente. Men det er 

viktig å kunne gi et godt tilbud i sørbygda. Best suksess har man dersom kultur 

spiller sammen med engasjementet fra foresatte. 

 

2. Muligheter innen kantinedrift 

Finnes det mulighet innenfor frivilligheten til å kunne utvide kantinedriften. I dag er det drift 

tirsdag-fredag. Er det noen foreninger man kan spørre direkte, eller hvordan kan man 

rekruttere frivillige inn. 

• Åpen invitasjon via Facebook 

• Invitasjon til dugnad som kommer fra elevene og ut mot bygda 

 

3. Drift av utstyrssentralen 

Det er nå kommet ganske mye utstyr til sentralen: BMX, Offroad-sykler, Skateboard, 

Sparkesykler, baller. Ski, staver og skisko er bestilt inn.  

• Laila kontakter SMIL og prøver å få laget en oversikt over når man kan ha 

mulige utlånstidspunkt for utstyr.  

 


